
 
 

Verslag: Openbare Dorpsraadbijeenkomst Vereniging Dorpsraad Badhoevedorp 
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Locatie: Dorpshuis 
 
 

 

Bij deze bijeenkomst waren zo’n 60 bewoners aanwezig, waaronder de raadsleden Mieke 
Booij van de PvdA en Karin Bouman van D66.  
Het thema van deze avond was “Vernieuwd Dorp” 
 
De voorzitter gaf eerst een presentatie over de laatste ontwikkelingen en stand van zaken 
van de afgelopen periode, zoals de geslaagde kerstboominzamelactie, situatie rondom het 
Corendon Hotel, de geplande Meet Inn op het Osdorp en datum sluiting van de oude A9.  
 
Voor wat de betreft het gedeelte van de Schipholweg dat langs het dorp loopt: er komt een 
experiment in verband met de verlaging van de snelheid. Dit zal ter hoogte zijn van waar de 
atletiek gaat komen.  
 
Op deze avond presenteerde Merel Dedding, stagiaire, student Ruimtelijke Ordening en 
Planologie aan de Hoge School van Rotterdam, haar plan voor een toekomst met een groen 
Badhoevedorp.  
 
Voor verdere informatie over deze avond verwijzen wij graag naar de link van het Witte 
Weekblad: u kunt daar de reportage van deze bijeenkomst terugvinden. 
 
http://epaper.hollandmediacombinatie.nl/HMC/data/2017-02-01/html/WB/ZWB/index.html 
 
De volgende openbare bijeenkomst is gepland op: 
 
 

Woensdag 22 februari 20.00 uur in het Dorpshuis  
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